
Zápisnica z ekonomickej komisie konanej dňa 3. 4. 2023 

 

Prítomní členovia EK: MUDr. Ján Trojan, Ing. Ľubica Türková, Tomáš Svitok, M.A., Jana Zemková, 

                                        Mgr. Monika Franková – prišla 16.55 

Hostia:                           Ing. Michal Gogola, Ing. Peter Balák, Anton Horný, Roman Jakubis 

Zapisovateľka:              Monika Roháčová 

 

Program:  1. Materiál z komisie výstavby 

                   2. Návrh na odpísanie pohľadávky 

                   3. Žiadosť o doplatenie odmeny    

                   4. Požiadavky na rozpočtové opatrenia 

 

Ekonomickú komisiu otvoril predseda komisie MUDr. Ján Trojan, následne bol vedúci oddelenia 

výstavby vyzvaný na prednesenie materiálu  z komisie výstavby. 

 

Oboznámil prítomných o žiadosti od Róberta Kluvanca o kúpu majetku mesta – časť parcely reg- E-KN 

č.50 o výmere cca 2 m2, evidovanej na LV č. 3070 - zámerom je vysporiadanie si majetku majetkových 

práv. Geometrický plán si zabezpečí žiadateľ.  

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť  kúpnu cenu 10 €/m2 

Hlasovanie: 

Za: 4    Proti: 0 

 

Ďalej informoval o žiadosti Juraja Fürbera o prenájom časti mestského pozemku  z parc. reg. 

C-KN č. 485  o rozmeroch cca 3  m x 4 m, nachádzajúcej sa na Ul. Chemikov za účelom zriadenia 

záhradky. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť nájomné  1 €/m2/rok 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0 

 

Informoval aj o žiadosti spoločnosti VAŠA s.r.o., Nováky o uzatvorení nájomnej zmluvy pre 

časti pozemkov parc. reg. C-KN č. 297/21, 285/1, 303, E-KN č. 662/1, C-KN č. 5123, 5124, 5125 

v zábere cca 1 320 m2, pod miestnou komunikáciou a chodníkom budovaných v súvislosti 

s budúcou výstavbou „IBV Martinovská, Nováky“ na obdobie výstavby (predpoklad výstavby 8 

mesiacov). Spoločnosť sa zaväzuje previesť zrealizovanú miestnu komunikáciu spolu 

s chodníkom do majetku mesta, vrátane odvedenia dažďových vôd z komunikácie. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť nájomné 1 €/m2/rok 

Hlasovanie: 

Za: 4       Proti: 0 

 

Opätovne tu zaznievala požiadavka na cenovú mapu mesta, aby bolo rozhodovanie 

ekonomickej komisie jednoduchšie a mala sa o čo oprieť.  

 

Bod 4  z materiálu komisie výstavby ( OVS na odpredaj budovy Kino) bol na návrh zástupcu 

primátora Ing. Michala Gogolu stiahnutý a ekonomická komisia sa s ním nezaoberala.  



 

 

O návrhu na odpísanie pohľadávky voči firme BoGo bus, s. r. o. Nováky  informovala 

zapisovateľka ekonomickej komisie, uviedla, že v zmysle priložených dokladov je pohľadávku 

potrebné odpísať z účtovníctva mesta, nakoľko je neoprávnene bezdôvodne evidovaná v 

účtovníctve. Na odporučenie právneho  zástupcu mesta sme sa opreli o stanovisko hlavného 

kontrolóra  a uznesenie Okresného  súdu v Prievidzi. V zmysle Zásad o hospodárení 

s majetkom mesta Nováky je potrebné odpis pohľadávky schváliť v mestskom zastupiteľstve. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť odpis pohľadávky v predloženom 

znení. 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti:   0 

 

O žiadosti o doplatenie nevyplatenej valorizácie odmeny zástupcu starostu za obdobie od 

2018 – 2022 zo dňa 21.3.2023 od Mgr. Dany Hornej informovala všetkých opäť zapisovateľka 

ekonomickej komisie. Uviedla, že na doplatenie je právny nárok a zistilo sa, že uvedený 

doplatok patrí aj Mgr. Pavlovi Oršulovi. Ing. Türková namietala dôvodovú správu, ktorá bude 

následne opravená a do MsZ pôjde v upravenom znení.  

Ekonomická komisia berie na vedomie  predložený materiál. 

 

Príchod členky komisie Mgr. Moniky Frankovej – 16.55. 
 

Prvú požiadavku na RO 6/2023/MsZ zaslala Základná umelecká škola. 

Žiada navýšiť príjmy o prijaté granty na súťaž Novácky talent, ktoré získali od darcov . O uvedené príjmy 

sa povýšia aj výdavky  na zabezpečenie súťaže Novácky talent. 

Druhú požiadavku na RO 7/2023/MsZ vypracovalo oddelenie vnútornej správy, kde navyšuje príjmy 

a výdavky o zaslaný a následne vyplatený stabilizačný príspevok opatrovateľkám zo ŠR. 

Tretiu požiadavku na RO 8/2023/MsZ vypracovalo oddelenie výstavby, žiada presun finančných 

prostriedkov z programu 1.4 – Managment investícií z podpoložky 717001 –inžiniering, do programu 

11. 9  -Ochrana pred povodňami na podpoložku 717001 – Vodozádržné opatrenia – úhrada stavebného 

dozoru. 

Štvrtú požiadavku na RO 9/2023/MsZ vypracovalo oddelenie výstavby, žiada presun finančných 

prostriedkov z programu 11.9. – Ochrana prírody z podpoložky 717001, do programu 11. 5 – Správa 

a údržba verejnej zelene do podpoložky 632004 – vodozádržné opatrenia  - zabezpečenie prenosu dát 

z nádrží. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu 

predložené požiadavky na rozpočtové opatrenia. 
Hlasovanie: 

Za: 4           Proti:  0 

MUDr. Ján Trojan bol mimo rokovaciu miestnosť. 

 

 

Zapísala: Monika Roháčová, zapisovateľka ekonomickej komisie 

Schválil: MUDr. Ján Trojan, predseda ekonomickej komisie 

V Novákoch, 4. 4. 2023 

 


